
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

         

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 24/02/2021 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 

Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
  
 
ΘΕΜΑ: «Απαλλαγή των αγροτών από το Τέλος Επιτηδεύματος για το 

φορολογικό έτος 2020»  
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Με τη νέα φορολογική περίοδο, πολλοί αγρότες κινδυνεύουν να βρεθούν 
αντιμέτωποι με ένα χαράτσι ύψους 650 ευρώ, καθώς, η ρύθμιση για την απαλλαγή 
από το Τέλος Επιτηδεύματος των αγροτών ίσχυσε για τις περσινές φορολογικές 
δηλώσεις. Θυμίζουμε, πως για το φορολογικό έτος του 2019, εξαιρούνταν από την 
υποχρέωση καταβολής του Τέλους Επιτηδεύματος οι αγρότες του κανονικού 
καθεστώτος ΦΠΑ που πληρούν μια σειρά από κριτήρια, καθώς και οι αλιείς 
παράκτιας αλιείας, που εκμεταλλεύονται, είτε ατομικά, είτε με τη μορφή 
συμπλοιοκτησίας ή κοινωνίας αστικού δικαίου, αλιευτικά σκάφη, μέχρι δώδεκα (12) 
μέτρων, μεταξύ καθέτων. Ιδιαίτερη ανησυχία προκαλεί το γεγονός ότι για τις φετινές 
φορολογικές δηλώσεις, που θα αφορούν στα εισοδήματα του 2020, δεν υφίσταται 
αντίστοιχη ρύθμιση. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

Προτίθεσθε να λάβετε πρωτοβουλία σχετικής νομοθετικής ρύθμισης, με την οποία θα 
εξαιρούνται καθολικά οι αγρότες από την καταβολή Τέλους Επιτηδεύματος για το 
φορολογικό έτος 2020, ώστε να περισώσουν μέρος του ελαττωμένου εισοδήματός 
τους και να μην καταστραφούν οικονομικά από τα προβλήματα ύφεσης που 
προκάλεσε η πανδημία του κορωνοϊού στην διακίνηση και κατανάλωση των 
προϊόντων τους; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
https://www.gargalianoionline.gr/%ce%bc%ce%b5-%cf%84%ce%ad%ce%bb%ce%bf%cf%82-
%ce%b5%cf%80%ce%b9%cf%84%ce%b7%ce%b4%ce%b5%cf%8d%ce%bc%ce%b1%cf%84%ce%bf%cf%82-
%ce%bf%ce%b9-%cf%86%ce%b5%cf%84%ce%b9%ce%bd%ce%ad%cf%82-%cf%86%ce%bf%cf%81/  
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